
Referat fra styremøte i RISBI 27.02.2023

Agenda:

1) Årsmøtepapirer og innkomne saker

2) Teams og avstemning

3) Bankettmiddag NKK i april

4) Camp Villmark

5) Rundspørring om avlsdokument fra NKK

Tilstede:
Elisabeth Moseby
Wenche Lagmo
Ingeborg Mellgren-Mathiesen
Hans Ole Stenbro
Elisabeth Stokvold

Varslet frafall:
Iren Kydland

Frafall:
Henning Lund

1) Gjennomgang av årsmøtepapirer og innkomne saker

Alle årsmøtepapirer gjennomgås og godkjennes enstemmig. Styret reviderer regnskapet
og sendes rundt for signering når forslag er godkjent av styret. Kun to poster i
regnskapet.
Ang innkomne saker er det kun et forslag rettet av valgkommiteen. Dette forslaget går
noe på tvers av lovmalen som er laget av NKK og vi må sjekke lovligheten av justeringen
før styret kan stille seg bak dette. Wenche sjekker opp med Hilde Engeland, jurist i NKK
om usteringen er lov.

2) Teams og avstemning på årsmøtet.
Da årsmøtet skal gå digitalt, har Ingeborg sett på muligheten for å ha en måte å
gjennomføre en avstemning. Da det ikke har kommet frem andre kandidater til valg,
utover valgkommiteens innstilling skal det ikke velges på andre kandidater. Dersom det
viser seg at forslaget fra valgkommiteen heller ikke skal stemmes over, blir det muligens



ikke behov for en slik funksjon. Vi avventer svar fra Hilde Engelang før vi ser nærmere på
eventuell løsning.

3) Bankettmiddag i forbindelse med NKK’s 125års jubileum.
Banketten avholdes 22.04.2023 Det er vanskelig for alle å få til dette. Påtroppende leder
er bortreist og resterende styre har ikke mulighet. Forespørsel er send øvrige
valgkommitteen også. Wenche er allerede påmeldt via annen klubb, så klubben vil ha et
kjent fjes fra oss tilstede der, dog i annens klubb embete. Påmeldingsfrist er 1 mars,
dersom ingen melder seg står vi uten representant (er).

4) Camp Villmark
Vi er påmeldt på Camp Villmark og skal ha stand for å representere klubbens raser. Hans
Ole har overordnet ansvar for gjennomføringen. Vi legger ut en “teaser” på
facebooksiden vår å ser om vi kan få til at vi har forlk og hunder på stand hele helgen.
Flere i styret har mulighet og vi håper flere vil melde seg på via facebook. Hans Ole setter
eventuelt opp vaktlister. Vi trenger bord og stoler, samt noe å ha på veggene. Spørre
Linda om hun kan lage en flyer eller lignende? De som tar på seg vakt, får gratis inngang
til messen.

5) Høring avlsprogrammer
En høring er sendt rund til raseklubbene fra NKK. Svarfrist 28.02.2023. Elisabeth svarer
på veiene av klubben. Avlsprogrammene er noe vi må ta inn over oss og spørsmålene i
høringen er ganske generelle. Vi kommer tilbake med informasjon når noe mere konkret
foreligger.

Møtet avsluttes

Leder Elisabeth Moseby


